

三亚亚龙湾铂尔曼别墅度假酒店 主楼区域升级改造通知

尊敬的合作伙伴：

感谢您长期以来的信任与支持！为提升酒店设施品质，我们于 2026 年 9 月 1 日至 11 月 30 日期间对酒店主楼全部客房进行升级改造。施工期间，酒店主楼、主楼公共泳池、彩虹滑道、儿童俱乐部及天池区域将暂停营业。

酒店别墅区与主楼相距较远，完全独立，不受施工影响；大堂、餐厅和健身房等其他独立区域均正常开放，儿童活动也已移至其他公共区照常进行。您可以放心预订别墅房型，各项服务体验如常。

由此给您和您的客人带来的不便，我们深表歉意，也衷心感谢您的理解与配合。短暂的停歇是为了更好地出发，期待后续以焕然一新的设施和更贴心的服务，继续与您携手共赢。

顺颂商祺！

三亚亚龙湾铂尔曼别墅度假酒店

2026 年 8 月 10 日

PULLMAN SANYA YALONG BAY VILLAS & RESORT NOTIFICATION OF MAIN BUILDING UPGRADING WORKS

Dear Partner,

Thank you for your continued trust and support! To enhance the quality of our hotel facilities, we will be upgrading all guest rooms in the main building from September 1 to November 30, 2026. During the construction period, the main building, the main building public pool, Rainbow Slide, Kids' Club, and Sky Jacuzzi will be temporarily closed.

The villa area is separate and unaffected. The lobby, restaurants, and gym remain open. Kids' activities are relocated to other public areas. You may confidently book villas; all services continue as usual.

We apologize for any inconvenience and appreciate your understanding. We look forward to welcoming you with upgraded facilities and better service.

Yours sincerely,

Pullman Sanya Yalong Bay Villas & Resort
August 10, 2026

Pullman Sanya Yalong Villas & Resort 三亚亚龙湾铂尔曼别墅度假酒店

572000 Yalong Bay, Sanya 三亚亚龙湾国家旅游度假区

Websites: www.pullman-hotels.com www.accorhotels.com/asia

Tel : 0898-8855 5588